

PROTOKOLL

Møte Sør-Trøndelag Gjeterhundlag

Styremøte: __x_ Medlemsmøte: ____

Dato: _31/3_ Tid: ____ 20.00__ Sted: _Berkåk_____

Til stede:

Kjell Erik Berntsen Thomas Rømme Dag Ove Løvø

Merknader:

SAK

Behandling / Innstilling

Vedtak

Sak 3 Weekendkurs

Vi legger ut info på hjemmesiden og sender ut info på distribusjonslisten og søker etter arrangør.

Annonserer på hjemmesida

Aktuelle uker:

Uke 25

Uke 26

Uke 27

Uke 28

Oppsøk Engesmo

Vedtatt 31/3

Sak 4 Komite klær

Vi får en rapport fra komiteen før neste styremøte og satser på å få vedtak på leverandør.

Vi går for komiteens forslag og sender over Fylkeslogoen til Univern

Og ser om den kan brukes.

Vedtatt 31/3

Sak 15 Sponsor Web

(rettelse)

Hjemmesider linkes opp mot vår side med Logo / knapp på høyre side mot økonomisk bidrag til drift av siden.

Forespør leverandører og

Medlemmer om de kan tenke seg en link /dekal for Kr. 500,- pr år (gjelder medlemmer)

Vedtatt 31/3

<p>Sak 18 Henger</p>	<p>Vi lager hengeren slik at vi kan sette inn reklame på tavle i midten med vår logo på toppen og setter den strategisk synlig på arrangement der sorteringsanlegget brukes.</p> <p>Dette mot økonomisk bidrag for å dekke kostnad med å bygge opp henger.</p>	<p>Samme som over.!</p> <p>Vedtatt 31/3</p>
<p>Sak 19 Vinterkurs</p>	<p>Thomas oppfordres til å redgjøre for planer ang vinterkurs da han er eneste person fra tidligere styret, i henhold til at det står som punkt i aktivitetsplan vedtatt på årsmøtet.</p>	<p>Ingen føringer lagt fra avtroppende Styre.</p>
<p>Sak 20 prøver</p>	<p>Utnevnelse av komite / info om NC, FM og Fylkeskamp.</p>	<p>Thomas er ansvarlig for å bringe sau til FM arenaen.</p> <p>Stene har arena, sau, kantine klar for fylkeskampen.</p> <p>Ide med "oppmann" for hver klasse følges opp.</p> <p>Overføres til neste protokoll da vi må få på plass noen nøkkelpersoner til arrangementene etter hvert</p>
<p>Sak 21 Årsmøte</p>	<p>Pga. div spørsmål om vedtekter i forbindelse med protokoll, drift av hjemmeside, saksbehandling osv. settes dette opp som sak allerede nå.</p> <p>Det vi har av saker til årsmøte / vedtektsendring pr. i dag er justering av rekkefølgen i saklista ang. Aktivitetsplan / budsjett ,og tillegg til vedtektene at valgkomiteen fremmer styret / leders størrelse på godtgjørelse til behandling på årsmøtet og skal gjelde inneværende år.</p> <p>Aktuelle datoer for årsmøte 5 eller 12 januar.</p>	<p>Overføres til neste protokoll.</p>
<p>Sak 22 NM uttak og Cup</p>	<p>Vi stiller spørsmål til komiteen ved Cup kl3 der 2 av 4 er tellende</p>	<p>Overføres til neste protokoll</p>
<p>Sak 23 Protokoll på</p>	<p>Vi legger protokollen ut på "styre" knappen</p>	<p>Overføres til neste</p>

nett	sånn at protokollen skyves nedover slik at sist avvikla kommer tett oppunder infoen om styret som ligger fra før.	protokoll
Sak		
Sak		
Referent: D.Løvø	Underskrifter:	